
Antwoord op vraag fractie Duijsters m.b.t handhaving vuurwerk in vergelijking met corona 

 

 

Hierbij het antwoord op de vuurwerkvraag van de fractie Duijsters.  
Dit antwoord is afgestemd met de politie, de burgemeester en uiteraard met onze eigen BOA’s.  

 

Zowel tijdens oud en nieuw als voor de handhaving van de avondklok is er door de politie en de 
gemeente opgeschaald binnen hun mogelijkheden, bevoegdheden en prioriteiten. Echter het is niet 
mogelijk om welk maatregel dan ook  voor 100% door toezicht & handhaving af te dwingen.  
Het doel van het vuurwerkverbod was om de druk op de ziekenhuis niet verder te laten oplopen. 
Gezien de vuurwerk gerelateerde behandelingen in de ziekenhuizen is dit gelukt. 

 

Mocht dit nog tot verder vragen leiden dan hoor ik dat graag. 

 

Hartelijke groet, 

Raymon Blondel 

 


